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Sjednici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE   

1. Ademović Kemal 
2. Čelik Mirza 
3. Čomor Eldar 
4. Delalić Sabahudin 
5. Dovadžija Amar 
6. Mešanović Safet 
7. Kozadra Muhamed 
8. Mašović Amor 
9. Okerić Elmedin 
10. Prevljak Fikret 

 
DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠI Ć 

1. Akšamija Goran 
2. Avdibegović Neira 
3. Bukva Sejo 
4. Kerla Bibija 
5. Mehmedagić Mersiha 
6. Pindžo Mirsad 
7. Vukasović Mario 

 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ 

1. Babić Ana 
2. Lakota Rasim 
3. Pecikoza Fahrudin 
4. Marić Zvonko 
5. Rađo Dževad 
6. Filipović Selma 

 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE  

1. Srna Bajramović Srna 
 
NAŠA STRANKA  

1. Ćudić Sabina 
2. Forto Edin 
3. Kojović Predrag 

 
BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVI Ć 

1. Rasim Smajić 
 
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVI Ć 

1. Halilović Semir 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI
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a) Bjelak Nermin 
b) Aljovi ć Hamed 
c) Mekić Amel 

 
 
TOK SJEDNICE  
 
Desetu radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo 29. decembra 2015.godine u 10,00 sati, 
otvorila je predsjedateljica Ana Babić.  
 
Prema evidenciji Službe sjednici je na otvaranju prisustvovao 31 poslanik, što je dovoljan broj 
za punovažan rad i odlučivanje, a izostanak sa ove sjednice opravdano je najavio 
poslanik/zastupnik:  Haris Pleho.  
 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA  

 
Prijedlog dnevnog reda Desete Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij 
Skupštine na sjednici održanoj dana 16.12.2015.godine. 
 
Nadalje, na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene  novine 
Kantona Sarajevo“ – Drugi novi prečišćeni tekst, br: 41/12, 15/13 i 47/13), Kolegij Skupštine 
Kantona Sarajevo prihvatio je da se  Prijedlog dnevnog reda Desete Radne sjednice,  dopuni 
sa sljedećim tačkama: 
 

1. Prijedlog zakona o unutrašnjim poslovima Kantona Sarajevo;  
      (razmatraće se kao tačka 6) 
2. Prijedlozi odluka o potvrđivanju razrješenja  vršilaca dužnosti predsjednika i članova 

Skupština kantonalnih javnih komunalnih preduzeća: 
a) KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo; 
b) KJKP „Rad“ d.o.o. Sarajevo; 
c) KJKP „Park“ d.o.o. Sarajevo; 
d) KJKP „Pokop“ d.o.o. Sarajevo; 
e) KJKP „Sarajevogas“ d.o.o. Sarajevo; 
f) KJKP „Toplane Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 
g) KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo; 

           (razmatraće se kao tačka 8) 
 
3. Prijedlozi odluka o potvrđivanju imenovanja vršilaca dužnosti predsjednika i članova 

Skupština kantonalnih javnih komunalnih preduzeća: 
a)  KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo; 
b)  KJKP „Rad“ d.o.o. Sarajevo; 
c)  KJKP „Park“ d.o.o. Sarajevo; 
d)  KJKP „Pokop“ d.o.o. Sarajevo; 
e)  KJKP „Sarajevogas“ d.o.o. Sarajevo; 
f)   KJKP „Toplane Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 
g)  KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo; 
     (razmatraće se kao tačka 9 ) 
 
4. Prijedlozi odluka o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i   članova 
Skupština kantonalnih javnih preduzeća, i to: 
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a) Kantonalno javno preduzeće „ZOI '84“ Olimpijski centar Sarajevo d.o.o Sarajevo;  
b) Kantonalno javno preduzeće „Veterinarska stanica Sarajevo“ Sarajevo d.o.o. Sarajevo; 
c) Kantonalno javno preduzeće za gospodarenje državnim šumama „Sarajevo-šume“ 

d.o.o. Sarajevo; 
d) Kantonalno javno preduzeće „Poljoprivredno dobro Butmir“ d.o.o. Sarajevo – Ilidža; 
e) Kantonalno javno preduzeće Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo; 

         (razmatraće se kao tačka 10) 
 
5.  Prijedlozi odluka o potvrđivanju imenovanja vršilaca dužnosti predsjednika i članova 
Skupština kantonalnih javnih preduzeća, i to: 

a) Kantonalno javno preduzeće „ZOI '84“ Olimpijski centar Sarajevo d.o.o Sarajevo;  
b) Kantonalno javno preduzeće „Veterinarska stanica Sarajevo“ Sarajevo d.o.o. 

Sarajevo; 
c) Kantonalno javno preduzeće za gospodarenje državnim šumama „Sarajevo-šume“ 

d.o.o. Sarajevo; 
d) Kantonalno javno preduzeće „Poljoprivredno dobro Butmir“ d.o.o. Sarajevo – Ilidža; 
e) Kantonalno javno preduzeće Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo; 

           (razmatraće se kao tačka 11 ) 
 
6.  

a) Prijedlog odluke o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i članova 
Skupštine KJKP „GRAS“ d.o.o. Sarajevo; 

b) Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja v.d. predsjednika i članova Skupštine 
KJKP „GRAS“ d.o.o. Sarajevo;  
(razmatraće se kao tačka 12);  

 
7.  

a) Prijedlog odluke o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i članova 
Skupštine Javnog preduzeća „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 

b) Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja predsjednika i članova vršilaca dužnosti 
Skupštine Javnog preduzeća „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 

(razmatraće se kao tačka 13);  
 

8. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Kantonalnom javnom preduzeću “ZOI '84” 
Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo za upis hipoteke na nekretnine u vlasništvu radi 
kreditnog zaduženja kod komercijalne UNION BANKE d.d. Sarajevo, sa Izjašnjenjem 
Ministarstva privrede Kantona Sarajevo broj: 07-05-05-28617/15 -1 od 22.12.2015. godine, a 
u vezi sa izvještajem Zakonodavno-pravne komisije broj: 01-05-31747/15 od 14.12.2015. 
godine.  
(razmatraće se kao tačka 14);  
 
9. Informacija  o radu Komisije za praćenje provedbe racionalizacije u predškolskim 
ustanovama, osnovnim i srednjim školama kao javnim ustanovama na području Kantona 
Sarajevo. (razmatraće se kao tačka 20) 
 
Predsjedateljica je predložila sljedeći dnevni red na izjašnjavanje: 
 

1. Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori; 
2. Prijedlog Budžeta Kantona Sarajevo za 2016. godinu; 
3. Prijedlog zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 2016.godinu; 
4. Prijedlog zakona o dopunama Zakona o osnovnom odgoju i obrazovanju; 
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5. Prijedlog zakona o dopunama Zakona o srednjem obrazovanju; 
6. Prijedlog zakona o unutrašnjim poslovima Kantona Sarajevo 
7. Nacrt zakona o uvođenju posebnih muzejskih zona zaštite, korištenja i obnove kulturne 

baštine i organizacije saobraćaja na lokalnim cestama na području Kantona Sarajevo; 
8. Prijedlozi odluka o potvrđivanju razrješenja  vršilaca dužnosti predsjednika i članova 

Skupština kantonalnih javnih komunalnih preduzeća: 
a. KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo; 
b. KJKP „Rad“ d.o.o. Sarajevo; 
c. KJKP „Park“ d.o.o. Sarajevo; 
d. KJKP „Pokop“ d.o.o. Sarajevo; 
e. KJKP „Sarajevogas“ d.o.o. Sarajevo; 
f. KJKP „Toplane Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 
g. KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo 

9. Prijedlozi odluka o potvrđivanju imenovanja vršilaca dužnosti predsjednika i članova 
Skupština kantonalnih javnih komunalnih preduzeća: 

a. KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo; 
b. KJKP „Rad“ d.o.o. Sarajevo; 
c. KJKP „Park“ d.o.o. Sarajevo; 
d. KJKP „Pokop“ d.o.o. Sarajevo; 
e. KJKP „Sarajevogas“ d.o.o. Sarajevo; 
f. KJKP „Toplane Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 
g. KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo; 

10.  Prijedlozi odluka o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i članova 
Skupština kantonalnih javnih preduzeća, i to:  

a) Kantonalno javno preduzeće „ZOI '84“ Olimpijski centar Sarajevo d.o.o Sarajevo;  
b) Kantonalno javno preduzeće „Veterinarska stanica Sarajevo“ Sarajevo d.o.o. Sarajevo; 
c) Kantonalno javno preduzeće za gospodarenje državnim šumama „Sarajevo-šume“ 

d.o.o. Sarajevo; 
d) Kantonalno javno preduzeće „Poljoprivredno dobro Butmir“ d.o.o. Sarajevo – Ilidža; 
e) Kantonalno javno preduzeće Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo; 

 
11. Prijedlozi odluka o potvrđivanju imenovanja vršilaca dužnosti predsjednika i članova 

Skupština kantonalnih javnih preduzeća, i to: 
a. Kantonalno javno preduzeće „ZOI '84“ Olimpijski centar Sarajevo d.o.o 

Sarajevo;  
b. Kantonalno javno preduzeće „Veterinarska stanica Sarajevo“ Sarajevo d.o.o. 

Sarajevo; 
c. Kantonalno javno preduzeće za gospodarenje državnim šumama „Sarajevo-

šume“ d.o.o. Sarajevo; 
d. Kantonalno javno preduzeće „Poljoprivredno dobro Butmir“ d.o.o. Sarajevo – 

Ilidža; 
e. Kantonalno javno preduzeće Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo; 

12.  
a. Prijedlog odluke o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i 
članova Skupštine KJKP „GRAS“ d.o.o. Sarajevo 

b. Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja vršilaca dužnosti predsjednika i 
članova Skupštine KJKP „GRAS“ d.o.o. Sarajevo;  

13.  
a. Prijedlog odluke o potvrđivanju razrješenja vršilaca dužnosti predsjednika i 
članova Skupštine Javnog preduzeća „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. 
Sarajevo 



 

 6 

b. Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja vršilaca dužnosti predsjednika i 
članova Skupštine Javnog preduzeća „Televizija Kantona Sarajevo“ d.o.o. 
Sarajevo; 

14. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Kantonalnom javnom preduzeću “ZOI '84” 
Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo za upis hipoteke na nekretnine u vlasništvu 
radi kreditnog zaduženja kod komercijalne UNION BANKE d.d. Sarajevo, sa 
Izjašnjenjem Ministarstva privrede Kantona Sarajevo broj: 07-05-05-28617/15 -1 od 
22.12.2015. godine, a u vezi sa izvještajem Zakonodavno-pravne komisije broj: 01-05-
31747/15 od 14.12.2015. godine; 

15. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o privremenom finansiranju Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo, za period od 01.01.2016. do 31.03.2016. 
godine, broj;UO/04-23224-2/15, koju je donio Upravni odbor Zavoda zdravstvenog 
osiguranja Kantona Sarajevo na sjednici održanoj 09.12.2015.godine; 

16. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Izmjene i dopune Finansijskog plana Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo za 2015. godinu i Odluku o izmjenama i 
dopunama Odluke o izvršavanju Finansijskog plana Zavoda zdravstvenog osiguranja 
Kantona Sarajevo za 2015. godinu; 

17. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada JU „Služba za zapošljavanje 
Kantona Sarajevo" Sarajevo za 2016. godinu; 

18. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan JU „Služba za zapošljavanje 
Kantona Sarajevo" Sarajevo za 2016. godinu i na Odluku o izvršenju Finansijskog 
plana JU "Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo" Sarajevo za 2016. godinu; 

19. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o imenovanju Komisije za izbor i imenovanja i 
administrativna pitanja Skupštine Kantona Sarajevo; 

20. Informacija o radu Komisije za praćenje provedbe racionalizacije u predškolskim 
ustanovama, osnovnim i srednjim školama kao u javnim ustanovama na području 
Kantona Sarajevo. 

 
 
Nakon što je predsjedavajuća predložila izjašnjavanje po po Prijedlogu dnevnog reda, 
zastupnik Kemal Ademović se javio za riječ i predložio određene izmjene u istom. 
 
Zastupnik Kemal Ademović je u ime Zakonodavno pravne komisije iznio sugestije vezane 
za  Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na izmjene i dopune Finansijskog plana Zavoda 
zdravstvenog osiguranja i Prijedlog odluke o privremenom finansiranju Zavoda zdravstvenog, 
kako glase: 

- „Komisija sugeriše Skupštini da u dnevnom redu zamijeni redoslijed ovih tačaka, te 
da se prvo razmatra Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na izmjene i dopune 
Finansijskog plana Zavoda zdravstvenog osiguranja i Odluke o izmjenama i 
dopunama Odluke o izvršavanju Finansijskog plana Zavoda zdravstvenog osiguranja 
za 2015 godinu.  

 
A pod tačkom Nacrt Zakon o uvođenju posebne muzejskih zona zaštite korištenja i obnove 
kulturne baštine i organizacije saobraćaja na lokalnim cestama na području Kantona Sarajevo 
Zakonodavno pravna komisija sljedeće sugeriše Skupštini: 

- da prije razmatranja Nacrta zakona, a u skladu sa članom 131 i 132 Poslovnika Skupštine 
Kantona Sarajevo provede prethodni postupak. S tim u vezi Skupština bi se trebala izjasniti 
pod ovom tačkom dakle da li će provesti prethodni postupak ili će ostati nacrt zakona, a i 
naravno izjasniti se oko zamjene ove dvije tačke“. 
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Predsjedateljica je ponudila prijedlog zamjene mjesta tačaka dnevnog reda zastupnika 
Kemala Ademovića na glasanje i isti je usvojen („ZA“ 28). 

 
Potom se prešlo na izjašnjavanje po Prijedlogu dnevnog reda koji je jednoglasno 
usvojen („ZA“ 29).  

 
  
AD – 1. 

POSLANIČKA/ ZASTUPNI ČKA PITANJA I INICIJATIVE 

Zastupnik Goran Akšamija je postavio dva zastupnička pitanja prema Ministarstvu za 
obrazovanje, nauku i mlade Kantona Sarajevo:  
„Prvo pitanje koje želim postaviti to je da li Ministarstvo poduzima ikakve mjere za ukidanje 
katastrofalnog devetogodišnjeg osnovnog obrazovanja, s obzirom da isto ne prati smanjenje 
srednjoškolskog obrazovanja? Uzimajući u obzir Bolonjski proces studija, koji studiranje 
ograničava na minimum pet godina, neki fakulteti i šest, faktički dolazimo u situaciju da lice 
koje završi svoje školovanje i stekne visoku stručnu spremu nije u mogućnosti da realizuje 
puni penzijski staž radi ovakvih mjera koje su poduzete. Smatram da bi trebalo što prije 
krenuti bez ikakvih dodatnih obrazloženja, da se sada javlja višak kadrova i da se ponovo 
vrati na osmogodišnje obrazovanje i da se omogući da se ono već sprovodi odnosno da bude 
prelomni trenutak polazak u peti razred. Da se ne čekaju nove generacije i na taj način ova 
greška koja je za mene stvarno velika, ispravi. Drugo pitanje, upućeno Ministarstvu je ustvari 
da mi se objasni koji je benefit skraćenja časova u ovom periodu, znači svjesni smo ovog 
velikog aero zagađenja, odnosno šta učenici tim dobijaju. Koliko je meni poznato, te mjere se 
odnose na sprječavanje kretanja ulicom, da su djeca izložena što manje štetnim uticajima, 
međutim sa ovim skraćenjem časova ništa se ne dobiva nego smo čak došli u jednu apsurdnu 
situaciju gdje su roditelji opterećeni šta da rade sada sa djecom po završetku skraćene 
nastave“. 
 
 
Zastupnik Hamed Aljović je postavio dva zastupnička pitanja:  
„Moje prvo pitanje upućeno je Kantonalnom javnom preduzeću Sarajevo šume d.o.o 
Sarajevo. Molim direktora KJP Sarajevo šume doo Sarajevo da mi odgovori ko ovjerava 
finansijski izvještaj u KJP Sarajevo šume doo Sarajevo i koju funkciju obavlja u preduzeću. 
Obrazloženje. Članom 37 stav 2 Zakona o računovodstvu i reviziji u FBIH „Službene novine 
FBIH“ broj 83/9, propisano je da finansijske izvještaje pravnog lica, pa i one štampane na 
računaru moraju biti ovjereni i potpisani i pečatom certificiranog računovođe. U praksi kod 
pojedinih pravnih lica u FBIH finansijski izvještaj ovjeravaju  izvršni direktori za finansije što 
je u suprotnosti sa gore navedenim zakonom.  
Moje drugo pitanje upućeno je prema Ministarstvu pravde i uprave Kantona Sarajevo. Molim 
ministra pravde i uprave Kantona Sarajevo da mi odgovori koje aktivnosti su poduzeli na 
izradi nacrta Zakona o lokalnoj samoupravi Kantona Sarajevo i kada će se isti uputiti prema 
Vladi i Skupštini Kantona Sarajevo. Obrazloženje: član 58 Zakona o principu lokalne 
samouprave FBIH Službene novine FBIH broj 49/6 i broj 51/9 kantoni su bili dužni uskladiti 
svoje zakone sa ovim zakonom te izvršiti prijenos poslova i nadležnosti kao i odgovornosti 
dodijeljenih jedinicama lokalne samouprave. Ovim zakonom u roku od 6 mjeseci od dana 
njegovog stupanja na snagu Zakon je stupio na snagu 2006 godine a Kanton Sarajevo nije ni 
do danas izvršio svoju zakonsku obavezu“. 
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Zastupnik Neira Avdibegović uputila je jednu zastupničku inicijativu Ministarstvu 
saobraćaja Kantona Sarajevo: 
„Inicijativa se odnosi na rješenje problema sa kojim se vozači susreću prilikom vožnje iz 
pravca naselja Koševsko brdo ulicom Jukićeva prema Vogošći. 
Obrazloženje: Poštujući trenutno važeću saobraćajnu signalizaciju i znakove, prilikom vožnje 
iz pravca naselja Koševsko brdo ulicom Jukićeva ne postoji mogućnost uključenja na cestu 
koja vodi ka Vogošći, a da se pritom ne načini prekršaj. 
Naime, na jednom uključenju iz ulice Jukićeva na ulicu Alipašina, koja vodi ka Vogošći, 
nalazi se saobraćajni znak ''zabrane skretanja'', a na drugom križanju, koje se nalazi preko 
puta benzinske pumpe Gazprom, nailazimo na punu liniju. Savjesni vozači koji saobraćaju 
ovom relacijom, kao i stanovnici naselja Koševsko brdo, su primorani kružiti kroz naselje 
Ciglane, kako bi se bezbjedno uključili na cestu koja vodi ka Vogošći, a sto predstavlja 
dodatne i bespotrebne kilometre i vrijeme. 
S druge strane, veliki broj vozača na ovom mjestu svakodnevno čini prekršaje, uključivanjem 
na cestu preko pune linije, a posebno u jutarnjim i poslijepodnevnim satima, kada su 
evidentne velike gužve na ovom pravcu. Na ovaj način se ugrožava bezbjednost svih učesnika 
u saobraćaju, te sa ciljem otklanjanja ove opasnosti molim da resorno Ministarstvo razmotri 
moju inicijativu i utvrdi najbolje rješenje za ovaj problem“.  
 
Zastupnik Sabahudin Delalić je naveo da će svoje dvije zastupničke inicijative dostaviti 
u pisanoj formi.  
 
 
Zastupnik Selma Filipović je postavila jedno zastupničko pitanje prema Ministarstvu 
unutrašnjih poslova.  
„Za pohvalu je što je policijski komesar Kantona Sarajevo gospodin Vahid Ćosić izvršio 
temeljnu procjenu sigurnosne situacije i razmijenio informacije sa svim obavještajnim i 
sigurnosnim agencijama u BIH putem Interpola te osigurao da za najluđu noć u godini u 
glavnom gradu BIH budu pojačane mjere osiguranja. One su bile pojačane i kvalitetne i 
prilikom posjete Pape Franje Sarajevu i BIH i to je za svaku pohvalu, ali šta je sa nama 
običnim građanima Sarajeva koji su svakodnevno izloženi nesigurnosti, neefikasnosti i neradu 
institucija koje imaju obavezu da osiguraju siguran život građanima? Svakodnevne krađe 
auto-mafije, pljačke prodavnica, banaka, paljevine automobila, sitne krađe unose veliku dozu 
nemira među građanima a adekvatne reakcije države ne vidimo. Tragično je da se građani 
moraju sami organizovati da bi se sebi osigurali sigurnost imovine i života. Ovim putem 
tražimo da komesar Tužilaštvu Kantona Sarajevo i MUP Kantona Sarajevo u saradnji sa svim 
sigurnosnim agencijama u BIH, MUP RS-a, SIP-om, FUP-om, državnim Tužilaštvom 
pokrenu aktivnosti ili osiguraju sigurniji život građana našeg grada. Na kraju postavljam 
pitanje ministru MUP-a da mi odgovori koliki broj krađa automobila od ukupnog broja se 
odnosi na krađu u Kantonu Sarajevo, te u nadležnosti kojeg tužilaštva je da postupa u 
slučajevima krađa automobila kada se isti sa teritorije Kantona Sarajevo gdje se desi krivično 
djelo transportuju na teritorij RS-a?“ 
 
Zastupnik Bibija Kerla je postavila dva zastupnička pitanja:  
„To je jedno pitanje za Ministarstvo poljoprivrede. Mogu li ja dobiti spisak svih dobitnika 
podsticaja  u 2015 godini, jer po mom saznanju postoji ne samo da kažem nepravilnosti nego 
čak šta više i kriminalne radnje u toj oblasti. I dalje, tražim spisak iz računovodstva Skupštine 
Kantona Sarajevo o prekovremenim satima svih ministara i zaposlenih u Skupštini Kantona 
Sarajevo.“ 
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Zastupnik Predrag Kojović je postavio dva zastupnička pitanja:  
„Prije svega nisam dobio odgovor na pitanje koje sam postavio na prošloj sjednici kada sam 
tražio da Vlada obezbjedi spisak onih poslanika koji obavljaju određene ili su imenovani u 
rukovodeće strukture JU, kao i onih poslanika koji se nalaze u raznim komisijama koje se 
osnivaju pri ministarstvima. To što nisam odgovor dobio ja mislim već dovoljno govori za 
sebe. Ali ja ću insistirati na svakoj sjednici dok ne dobijem ovaj odgovor. Drugo moje pitanje 
se također odnosi na nešto što se tiče ove Skupštine, a radi se o sljedećem. Nakon nekoliko 
pokušaja da na Kolegiju nametnemo kao tačku dnevnog reda pitanje, mi to zovemo primanja 
dvostrukih naknada, znači gdje profesionalni zastupnici osim plate primaju i paušale. Mi smo 
tu inicijativu pokrenuli na prethodnoj Skupštini. Skupština je glasala da se ta tačka dnevnog 
reda uvrsti na sljedeću sjednicu. Ja ne razumijem, volio bih da čujem obrazloženje zbog čega 
ta tačka dnevnog reda nije na današnjoj sjednici jer sada to više nije pitanje Kolegija. Kada 
Skupština donese zaključak to se jednostavno mora primijeniti, a nije urađeno iako su rađene 
nadopune dnevnog reda.“ 
 
Predsjedateljica Ana Babić je odgovorila zastupniku Predragu Kojoviću da će se navedeno 
pitanje razmatrati na sljedećoj sjednici. 
 
Zastupnik Sabina Ćudić je postavila zastupničku inicijativu:  
„Radi se o inicijativi koju sam ja u pismenom obliku podnijela prošli put, ali je izostalo 
izjašnjenje, vjerovatno mojoj greškom jer nisam na prošloj sjednici na tome insistirala koja 
zahtijeva izjašnjenje Skupštine Kantona Sarajevo. Radi se o prijedlogu zajedničke inicijative 
prema Vladi FBIH za izmjene Zakona o posredovanju u zapošljavanju i socijalnih sigurnosti 
nezaposlenih osoba. Kao što sam obrazložila na prošloj sjednici radi se o problemu koji se 
tiče nezaposlenih osoba, a kojima je ukinuto pravo registracije na birou po osnovu, po 
mogućnosti jednokratnog ugovora od 208 KM, što predstavlja 25% prosječne plate a što nije 
naravno dovoljan iznos da bi se osoba smatrala zaposlenom odnosno da bi izgubila pravo na 
zdravstveno osiguranje. Zato pozivam, tražim od zastupnika i zastupnica u ovoj Skupštini da 
podrže zajedničku inicijativu prema Vladi FBIH za hitne izmjene člana 3 Zakona o 
posredovanju u zapošljavanju i socijalnoj sigurnosti nezaposlenih osoba kako bi se ukinula 
odredba kojom lica koja ostvare mjesečni prihod kao što sam rekla veći od 25% prosječne 
plate gube status nezaposlene osobe. Mislim da ne smijemo dopustiti nastavak prakse u kojoj 
se lica koja ostvaruju prihod niži od minimalne plaće tretiraju kao zaposlene osobe odnosno 
ne mogu ostvariti prava koja im pripadaju na polju posredovanja u zapošljavanju i socijalne 
sigurnosti a posebno naravno kada je u pitanju zdravstveno osiguranje čime se ja mislim i 
Ustav BIH odnosno da bi se ovo pitanje moglo potegnuti i u Strazburu. Dakle pozivam kolege 
da se na kraju ove tačke dnevnog reda izjasne da li podržavaju da uputimo inicijativu ka 
Federalnom parlamentu u čijoj je nadležnosti ovo pitanje“. 
 
Zastupnik Zvonko Mari ć je postavio zastupničko pitanje: 
„Moje pitanje se odnosi nešto slično je kolegici Selmi Filipović, ali prije toga samo da kažem, 
budući da sam i ja tražio te statističke podatke vrlo je indikativno i izaziva konfuziju kod ljudi 
koji to prate, čak i u medijima da je nedavno objavljeno kako je na području cijele FBIH 
ukradeno 46 automobila. Međutim samo na području Kantona se ukrade blizu hiljadu u 
prosjeku automobila u toku jedne godine. To je vrlo zabrinjavajući podataka s obzirom ako se 
usporedi na Banja Luku gdje se ukrade u šest mjeseci 78 automobila a onda to stvara jako 
lošu sliku i imidž gradu Sarajevu. Stoga, dakle pitam definitivno ako može da mi se odgovori 
iz policijskih struktura, prije svega mislim na komesara i operativni dio policije, kako i na koji 
način zaštiti građane od te pošasti koja je zahvatila glavni grad BIH jer sinoć znamo da su 
ukradena tri automobila na području Bjelašnice. I ako imate podatak i ako čujete od građana 
koji dođu u Sarajevo da borave ali i spavaju na Palama i ostavljaju automobil i dolaze 
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taksijem zato što im je tamo sigurnije za automobile, molim da mi se odgovori koje ćete 
mjere poduzeti da se zaštite građani od toga i svi turisti koji žele da posjete ovaj grad? Nanose 
štetu i turizmu i mnogim oblastima a posebice mislim na ovaj, i te kako, loš imidž koji se 
stvara o glavnom gradu BIH.“ 
 
Zastupnik Mersiha Mehmedagić je obnovila zastupničko pitanje: 
„Naime ja sam na sjednici 07.10.2015.godine postavila pitanje vezano za koncesije. Pitanje 
upućeno Ministarstvu privrede i Vladi Kantona Sarajevo pa ću ga ponovo pročitati. Koje 
konkretne mjere su poduzete ili se planiraju poduzeti kako bi se obezbjedila decidna primjena 
ugovora o koncesiji i unaprijedili mehanizmi naplate koncesione naknade. U prilogu sam 
tražila da mi se dostavi detaljan pregled obaveza i uplata po korisnicima za eksploataciju 
mineralnih sirovina i voda po osnovu potpisanih ugovora o koncesiji i odluke o plaćanju 
nadoknade za istraživanje i eksploataciju mineralnih sirovina i vode za 2014. Tražila sam 
pregled korisnika koji eksploatišu prirodne resurse bez zaključenog ugovora, zahtjeva za 
pokretanje tužbi za korisnike koji krše potpisani ugovor i odluku, odobrenja za eksploataciju 
mineralnih sirovina i vode za 2015 godinu i dodijeljenih koncesija u 2015 godini. Mislim da 
obrazloženju nije potrebno ponovo čitati. Radi se naime o pitanju koje inicira transparentniji 
proces praćenja i zaključivanja ugovora, novih koncesija i praćenje naplate prethodno 
zaključenih ugovora o koncesiji.“ 
 
Zastupnik Rasim Smajić je postavio dva zastupnička pitanja i tražio pojašnjenje 
zastupničkog pitanja koje je iznio na prošloj sjednici: 
„Jedno se odnosi na, upućeno će biti Ministarstvu za boračka pitanja tj. ministru Muharemu 
Fiši.  Molim ministra za boračka pitanja da mi odgovori ko su članovi svih komisija koje su 
formirane u Ministarstvu za boračka pitanja od 2015 godine, da mi se dostave spiskovi sa 
imenima i prezimenima kako i stručnom spremom svih članova komisija sa posebnim 
osvrtom na stručne komisije. Također zahtijevam da se navede na koji period su imenovani i 
koja im je visina naknade. Ukoliko uvaženi ministar ne odgovori u što kraćem mogućem roku 
isto pitanje postavljam premijeru Vlade Kantona Sarajevo Elmedinu Konakoviću. I moje 
drugo zastupničko pitanje odnosi se, upućeno je Ministarstvu prostornog uređenja i okoliša, 
ministru Čedomiru Lukiću. Molim ministra za prostorno uređenje i okoliš da mi odgovori šta 
je sa glamurozno najavljenim projektom I 13, ili E 30, ne znam više ni kako se zove. Znam da 
je na području Opštine Novo Sarajevo. Kao i je  li istina da je firma Rama glas pokrenula 
sudski spor protiv ovog projekta, ako jeste i koji je razlog. Također molim ministra da mi 
odgovori da li je postupak dodjele građevinske dozvole bio sproveden po zakonu propisanoj 
proceduri, kao da mi se dozvoli uvid u čitav postupak od samog početka. Također želim da 
vas pitam zašto nisam bio pozvan na javnu raspravu iako sam uredno prijavio na oglas 
objavljeni u printanim medijima po pitanju izdavanja ekološke dozvole za gore navedeni 
projekat. Molim pismeni odgovor i u što kraćem roku za obadva moja zastupnička pitanja. A 
što se tiče mog zastupničkog pitanja postavljenog na prošloj sjednici tražio sam od uvažene 
sekretarice Skupštine Kantona Sarajevo da mi dostavi spisak svih zastupnika iz Skupštine 
Kantona a koji su predstavnici u Domu naroda FBIH, da mi dostavi imenom i prezimenom ko 
je primao paušale u Skupštini Kantona i u Domu naroda. Znači trebalo je ići sa zahtjevom 
prema Domu naroda da se dostavi spisak svih zastupnika iz Skupštine Kantona u mandatu 
2014 – 2018 jer postoje indicije da su pojedini zastupnici primali paušale i u Skupštini 
Kantona i u Domu naroda. Isti ti zastupnici pokreću inicijative da se ukinu zastupnicima u 
Skupštini Kantona paušali tj naknade koje primaju u Skupštini Kantona.“ 
 
Zastupnik Segmedina Srna Bajramović je postavila dva zastupnička pitanja:  
„Prvo upućujem prema Ministarstvu unutrašnjih poslova. Prema ministru unutrašnjih poslova. 
Naime, raspolažem informacijom da se u MUP-u nalazi ogroman broj inozemnih kaznenih 
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listova. Dokumenata koji su pandan našim sudskim presudama izrečenim našim građanima u 
inostranstvu, uglavnom u zemljama EU. Kaznena prekršajna evidencija vodi se prema mjestu 
rođenja, tako da nakon što se preko ministarstva inostranih poslova ili Interpola ti dokumenti 
dostave u BIH šalju se u MUP koji je dužan te inostrane kaznene listove promptno dostaviti 
ovlaštenim sudskim tumačima ili prevoditeljima nakon čega se tekst tih dokumenata verificira 
od strane naših sudova i vraća se ponovno u MUP radi uvođenja tih osoba u odgovarajuću 
evidenciju kaznenu prekršajnu. Naime 2011 godine kao jedan od uslova za liberalizaciju 
viznog režima od strane EU naložene su između ostalog i mjere uspostavljanja elektronske 
baze podataka u kojima su trebale biti i ove baze. Krivi čna, prekršajna i operativna baza, uz 
obavezu da te inoformacije imaju odgovarajući protok informacija kako u zemlji tako i sa 
policijskim tijelima drugih zemalja i za ovo je važno je napomenuti, EU izdvojila značajna 
sredstva i donirala opremu. Ali je prema mojim informacijama te baze podataka nikada nisu 
zaživjele niti stavljene u funkciju do kraja. Molim ministra da se ova informacija provjeri i 
obrazloži. Ako se ispostavi da je tačna u svjetlu sve većih sigurnosnih izazova, konkretno 
terorističkih napada, prijetnje terorizmom i drugih oblika ekstremizma, posebno zabrinjava 
činjenica da bi se u tim dokumentima mogli skrivati okorjeli kriminalci. Pa i teroristi. Dakle 
molim provjeru ove informacije i imena odgovornih osoba zašto nikada ova baza podataka 
nije zaživjela, ako se utvrdi tačnost ovoga što sam rekla. Moje drugo pitanje upućujem 
ministru obrazovanja. Naime, kao što je široj javnosti i građanima Kantona Sarajevo poznato 
cijena vrtića u JU Djeca Sarajeva je od oktobra povećana za 20 KM. Pošto sam se za ovu 
inicijativu zalagala još u prošlom mandatu njen cilj je bio unapređenje zdravlja djece te 
smanjenje bolesti nastalih kao posljedica loših prehrambenih navika. Dakle u pitanju je bilo 
uvođenje standarda i normativa prehrane koji bi bili važeći u svim vrtićima JU Djeca 
Sarajeva. Zanima me šta se postiglo povećanjem, odnosno u šta je investiran novac kada djeca 
još uvijek za doručak i užinu imaju džem i eurokrem, dakle jaja, mlijeko i mliječni proizvodi 
se već više od pola godine ne nabavljaju. Obećano je uvođenje HASAP sistema kontrole što 
se koliko znam još uvijek nije desilo. Ukratko sve je ostalo isto.“ 
 
Zastupnik Mario Vukasović je postavio dvije inicijative: 
„Moje pitanje danas, odnosno dvije inicijative upućene su Ministarstvu saobraćaja, a tiču se 
postavljanja usporivača brzine u Općini Novo Sarajevo na dvije lokacije. Jedna lokacija jeste 
u Ulici Azize Šaćirbegović u blizini OŠ Vladimir Nazor, a druga se odnosi na postavljanje 
usporivača brzine u Ulici Trg Heroja u blizini OŠ Hrasno. Naime, radi se kada govorim o 
usporivačima brzine u Ulici Azize Šaćirbegović, radi se o ulici koja prolazi kroz naselje, koja 
ima tri trake i gdje svakodnevno automobili jure velikom brzinom, pretiću preko pješačkih 
prelaza i u posljednjih deset godina nebrojeno puta se desilo da su pješaci tu nastradali ili 
bivali povrijeđeni. Što se tiče usporivača brzine na Trgu heroja, otvaranjem prolaza sa druge 
strane Trg heroja se pretvorio u pravu saobraćajnicu. Uz dječji, odnosno šareni park nalazi se 
ulica kojom vozači jure i ta ulica se također nalazi u blizini OŠ Hrasno te bih zamolio 
Ministarstvo saobraćaja ukoliko ove ulice i nisu u njihovoj nadležnosti da apeluju prema 
Općini Novo Sarajevo da se ove dvije stvari realizuju“. 
 
Nakon iznošenja zastupničkih pitanja i inicijativa, predsjedateljica Ana Babić je dala na na 
glasanje prijedlog zastupnice Sabine Ćudić koji se odnosi na prijedlog zajedničke inicijative 
prema Vladi Federacije BIH. 
Inicijativa je usvojena većinom glasova (24 „ZA“). 
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AD – 2. 

PRIJEDLOG BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2016. GODINU 
 
Prijedlog budžeta su zastupnici  dobili uz poziv za sjednicu.  
 
U ime Predlagača, ministar  finansija Jasmin Halebić je podnio uvodno izlaganje, u formi 
powerpoint prezentacije. Također, ministar se osvrnuo i na amandmane koji su pristigli u toku 
javne rasprave, ukupno 18 amandmana, dva prijedloga od strane skupštinskih komisija, kao i 
Vladinih pet amandmana. Amandmani su došli od strane Kluba zastupnika BOSS Nermin 
Bjelak, amandman SDP BIH Segmedina Srna Bajramović, Amandman zastupnika Hameda 
Aljovi ća, te stavovi na izvještaj Komisije za prostorno uređenje, stambeno komunalnu 
politiku, infrastrukturu i zaštitu okoliša.  
 
Ministar je dao sljedeća obrazloženja na dostavljene amandmane: 
 
„Klub zastupnika BOSS Nermin Bjelak na Prijedlog budžeta Kantona Sarajevo za 2016 
godinu je podnio amandman koji se odnosi na prijedlog da se prihodovna strana JU 
Gerontološki centar uveća i da ona sa 300.000 KM iznosi 350.000 KM. A na poziciji 
sufininasiranje materijalnih troškova.  
Obrazloženje: potrebno je povećati izdvajanja sredstava u cilju ulaganja u održavanje 
objekata i opreme u 2016 godini. 
Stav predlagača je da se Amandman prihvata na način da se umanjuje pozicija sa 
pripadajućeg razdjela ugovorene i druge posebne usluge za iznos od 50.000 KM na resornom 
Ministarstvu i da se povećava pozicija pa onda broj kao u materijalu na ime podrške radu i 
materijalnih troškova sufinansiranja materijalnih troškova KJU Gerontološki centar. 
 
Zatim Klub zastupnika SDP Segmedina Srna Bajramović na prijedlog budžeta za 2016 godinu 
podnijela je amandman da se naknade, takse i prihodi sopstvenih djelatnosti poveća za 
minimalno 15.100.000 i to u dijelovima naplate naknade za parkirališta, korištenja prirodnih 
resursa, korištenja površinskih i podzemnih voda, za industrijske procese, korištenje šuma, 
veterinarskih usluga i sanitarnih pregleda.  
U obrazloženju ovog amandmana navodi se da su usvojenim izmjenama i dopunama budžeta 
Kantona Sarajevo za 2015 godinu utvrđena sredstva u iznosu od 75 miliona KM u dijelu 
prihoda i da su ona u nacrtu budžeta za 15 miliona bila manja. Međutim riječ je o 
razgraničenjima koja u ovom trenutku nisu poznata tako da je stav predlagača da se 
amandman je prihvata. Razgraničenje iz 2015 godine će biti poznata u 2016 godini nakon 
izrade Završnog računa i naknadno će se uvrstiti u Budžet Kantona Sarajevo odlukom Vlade. 
 
Sljedeći amandman je bio da se u svim glavama i potrošačkim jedinicama ekonomskog koda 
koji je odnosi na plaće i naknade troškova zaposlenih a gdje nije došlo do novog 
zapošljavanja predviđeni iznosi umanje i vrate na iznose iz 2015 godine. 
U obrazloženju se navodi da je uočeno da se kod određenih ministarstava sredstva 
predviđena za plate i naknade zaposlenih povećavaju u odnosu na 2015 godinu.  
Stav je predlagača da se amandman je prihvati. A plaće i naknade troškova zaposlenih 
planirane su u skladu sa postojećim koeficijentima, radnim stažom, koji se tokom vremena 
uvećavaju kao i ostalim potrebnim naknadama troškova zaposlenih. A ja sam spomenuo 
uvećane otpremnine.  
 
Sljedeći amandman je da se u osnovnom obrazovanju na poziciji plaća i naknada zaposlenih 
iznos poveća za 4,5 miliona KM.  
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Obrazloženje je da je izdatak za plaće i naknade uposlenih u osnovnom obrazovanju umanjen 
za 4,5 miliona KM i da se istovremeno predviđa umanjene broja zaposlenih za 280. zatim se 
navodi da je u Ekspozeu premijera uočeno da se će se zalagati za poboljšanje uslova u 
obrazovanju naročito osnovnog obrazovanja u Kantonu Sarajevo. Pokušavam da skratim. 
Spominje se također racionalizacija u osnovnom obrazovanju, raskidi ugovora, umanjivanje 
prava u osnovnom obrazovanju, i na taj način ostvarene uštede. Stav predlagača je da se 
amandman ne prihvata a obrazloženje je da prihodi od 15 miliona na koje se poziva ovaj 
amandman, ja sam ranije već objasnio, zapravo su razgraničenja. Tako da ovo povećanje 
zapravo nije moguće. 
 
Naredni amandman je da se poveća Fond transfer za nauku, istraživanje i razvoj na 1,5% 
planiranog budžeta čime bi se obuhvatili svi istraživačko razvojni projekti i svi naučni 
programi koji se realiziraju u okviru UNSA. Obrazloženje je da su naravno nauka najjači 
resurs iz kojeg proističe svaka stabilna jednog društva. Zatim se poziva na situaciju 
amandman u okruženju i činjenicu da se izdvaja više za nauku u ostalim zemljama u 
okruženju nego kod nas. Stav predlagača je da se amandman je prihvata a obrazloženje 
efikasno upravljanje troškovima ustanova nauke koje se finansiraju kroz transfer nauke 
moguće je jedino kada se te ustanove nauke premjeste u trezor. Dakle kada se njihovo 
finansijsko poslovanje bude odvijalo putem Trezora u tom momentu će se moći efikasno 
upravljati troškovima na ovoj poziciji. 
 
Sljedeći amandman je da se uvrsti u budžet Kantona Sarajevo pozicija finansiranja općinskih 
vijeća mladih u ukupnom iznosu od 12.000 KM i da bude taj iznos podjednako raspoređen ka 
svim općinskim vijećima mladih u Kanton Sarajevo. U obrazloženju se navodi da je to 
minimalan iznos koji je neophodan da se pokriju troškovi funkcionisanja vijeća mladih te se 
poziva na zakonsku regulativu koja normira ovu oblast. Stav predlagača je da se amandman 
ne prihvata a obrazloženje je da će se finansiranje razmotriti i eventualno uvrstiti u budžet 
kada se formira Kantonalno vijeće mladih. 
 
Naredni amandman je da se u dijelu za neprofitne organizacije doda novi kod Transferi 
neprofitnim organizacijama koje se bave pitanjima ekonomskog osnaživanja žena i mladih. I 
da se sredstva koja se sada realizuju na poziciji kantonalne agencije za privatizaciju umanje 
za 10% što bi bilo ekvivalento iznosu od 35.000 KM. Obrazloženje je da je cilj ovoga granta 
osnaživanje nezaposlenih mladih žena pri aktivnom uključivanju na tržište rada i to u sistem 
podrške zapošljavanju i samozapošljavanju dugoročno nezaposlenih i manje obrazovanih 
mladih i podršku mladima i stjecanje znanja i vještina koje će im omogućiti socijalnu koheziju 
i razvoj međusobne solidarnosti. Zatim se navodi da bi se kroz ovaj grant kreirala osnova za 
socijalno ekonomsku inkluziju dugoročno nezaposlenih manje obrazovanih mladih kojima 
prijeti u protivnom socijalna isključenost.  
Stav predlagača je da se amandman ne prihvata a obrazloženje transferi neprofitnim 
organizacijama izvršavaju se na osnovu javnog poziva za određenu godinu u okviru 
pripadajućih resora i putem javnog poziva se neprofitne organizacije odabiru za finansiranje. 
Zbog nedostatka sredstva transfer koji se ovdje navodi u amandmanu nije moguće uvažiti.  
 
Sljedeći amandman je bio ideja o formiranju Foruma sigurnosti. A amandman glasi u budžetu 
je neophodno izdvojiti sredstva za formiranje tijela za djelovanje i unapređenje sigurnosne 
situacije u Kantonu Sarajevo. Umanjivanjem za 1% sredstava KAP-a što bi iznosilo oko 3500 
KM. Dato je i adekvatno obrazloženje ovoga amandmana. Pored ekonomske nesigurnosti kroz 
stalna poskupljenja komunalnih usluga i troškova života u kantonu posljednji period svjedoci 
smo enormnog porasta krivičnih dijela, oružanih pljački i paljevina uništavanja tuđe imovine, 
krađe automobila, svakodnevno pucanje iz vatrenog oružja na sarajevskim ulicama. 
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Neophodna je izgradnja zajedničke odgovornosti za lokalnu sigurnosnu situaciju kroz 
primjenu preventivnih mjera i aktivnosti koja može u značajnoj mjeri unaprijediti život i 
razvoj lokalne zajednice a što bi bilo u domenu rada Foruma sigurnosti. Stav predlagača je 
da se amandman je prihvata. Obrazloženje. Unutar razdjela MUP-a postoji niz aktivnosti na 
rješavanju  i unapređenju sigurnosne situacije u Kantona Sarajevo.  
 
Zatim je tu jedan broj amandmana koji je došao od strane zastupnika Hameda Aljovića 
Amandman I  
Na ekonomskom kodu kao u materijalu - Bruto plaće i naknade kroz ovaj amandman se 
predlaže umanjenje za 1 milion KM a riječ je povjerenicima sindikata u osnovnim školama u 
Kantonu Sarajevo i njihovom angažmanu u Sindikatu. Iz ove budžetske stavke isplaćuje se 
iznos od ¼ a kantonalnom sindikalnom predsjedniku i povjereniku od ½ nastavničke ili 
profesorske plaće. Zatim se navodi da je sindikat organizacija civilnog društva i da bi se 
uposlenici osnovnih škola trebali plaćati za svoj rad i samo za svoj rad u nastavnom procesu 
a ostala njihove aktivnosti kao što je ova sindikalna bi trebale biti regulisane drugim Zakon 
om ili se obavljati na volonterskoj osnovi. 
Usvajanje amandmana bi uštedilo 1 milion KM. Riječ je o amandmanu za osnovno 
obrazovanje. 
Stav predlagača je da se amandman ne prihvata. Plaće i naknade troškova zaposlenih su za 
sve budžetske korisnike planirane u skladu sa postojećim koeficijentima, radnim stažom kao i 
ostalim potrebnim naknadama troškova zaposlenih.  
 
Amandman II je povezan sa ovim amandmanom a on govori o izdacima za nabavku građevina 
odnosno izgradnju fiskulturne sale u JU 7 osnovna škola na Ilidži u iznosu od 1 milion KM. 
Dakle ideja je da se prethodnim amandmanom uštedi 1 milion KM i da se taj iznos uloži i 
investira u izgradnju fiskulturne sale. Navodi se da školu pohađa 700 učenika. Kao i to da za 
ovu fiskulturnu salu već postoji glavni projekat. Stav predlagača je da se amandman ne 
prihvata a s obzirom na nemogućnost umanjenja sredstava predloženih u amandmanu 1.  
 
Sljedeći amandman se odnosi na srednjoškolsko obrazovanje uz istu ideju. Dakle tim 
amandmanom se predlaže odnosno njegovim usvajanjem se predlaže ušteda o 500.000 KM. 
Amandman se ne prihvata uz obrazloženje kao što je da to u prethodnom amandmanu da su 
plaće i naknade troškova zaposlenih regulisane zakonima.  
 
Sljedeći amandman je da se u budžetu za Ministarstvo za boračka pitanja uvrsti budžetska 
stavka pod nazivom sredstva za dodjelu pomoći za otplatu poljoprivrednih kredita boračke 
populacije u iznosu od stotinu hiljada KM uz obrazloženje da je proteklih godina putem 
komercijalnih banaka građanima Kantona Sarajevo u Ministarstvu privrede Kantona 
Sarajevo plasirano, odnosno putem ministarstva plasiran određen broj poljoprivrednih 
kredita i da je povrat tih kredita iz opravdanih razloga usporen. Cilj ovoga prijedloga je 
pomoći ovoj kategoriji stanovništva, dakle pripadnicima boračke populacije u olakšavanju 
ionako složene situacije u kojoj se oni nalaze. Formalni stav predlagača je da se amandman 
ne prihvata mada je ideja dobra i kroz resorno Ministarstvo će ova ideja biti u nešto manjem 
iznosu od 50.000 KM realizovana. Dakle sa pozicije u okviru ministarstva za boračka pitanja 
(nerazumljivo) jednokratne novčane pomoći ova sredstva će biti predmetom realizacije.  
 
Sljedeći amandman je da se JKP Trnovo umjesto prijedlogom planiranih stotinu hiljada KM 
iznos poveća na 250.000 KM uz obrazloženje da navedeno preduzeće ima nadležnost za 22 
vodovodna sistema te da ima visoke troškove redovnog održavanja, čišćenja vanjskog 
uređenja itd. A planirana sredstva navedeno preduzeće bi uložilo u ugradnju vodomjera. 
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Formalni stav predlagača je da se amandman ne prihvata, mada u prijedlogu Vlade, vidjet 
ćete to kasnije, ovaj stav je uvažen. I obezbjeđena u sredstva u iznosu od dodatnih 60.000 KM.  
 
Amandman VI, naredni amandman je da se umanje sredstva za Razvojnu agenciju SERDA, 
umjesto planiranih 400.000 na iznos od 200.000 uz obrazloženje da SERDA se finansira 
pored Kantona Sarajevo mada je Kanton Sarajevo njen najveći finansijer i iz budžeta ostalih 
vlasnika SERDE, dakle stejkholdera i to iz budžeta jedinica lokalne samouprave za teritoriju 
koju SERDA svojim aktivnostima pokriva. Stav predlagača da se amandman ne prihvata. 
 
Naredni amandman je da se nabavka materijala u JU Djeca Sarajeva umjesto planiranih 
712.000 povećaju na 900.000 uz obrazloženje da u navedenoj JU nedostaju osnovna sredstva 
za rad te da se često roditelji djece samoorganizuju i da kupuju neophodan materijal za rad. 
Stav predlagača je da se amandman ne prihvata. Amandman je nepotpun i ne predlaže se 
smanjenje drugih rashoda i izdataka sa kojih će se obezbjediti sredstva. Također Ministarstvo 
za obrazovanje i nauku će u slučaju potrebe za navedenim obezbjediti sredstva unutar svog 
razdjela jer Ministarstvo za obrazovanje ima to je poznato, najveći finansijski razdjel u okviru 
cijelog budžeta.  
 
Naredni amandman je da se projekat škola u prirodi umjesto prijedlogom planiranih 155.400 
KM poveća na iznos 200.000 uz obrazloženje koje sugeriše da ovaj projekat ima višestruku 
korist za Kanton Sarajevo, njime bi se smanjio između ostalog i broj maloljetničke 
delinkvencije u Kantonu Sarajevo a stav predlagača je da se amandman ne prihvata zbog 
nedostatka sredstava.  
 
Sljedeći amandman je da se transfer neprofitnim organizacijama udruženja građana umjesto 
na poziciji ministarstva finansija umjesto prijedlogom planiranih 80.000 umanji na 10.000 uz 
obrazloženje da se neracionalan čini prijedlog da ministar finansija može odabrati projekte 
za finansiranje UG u iznosu od 80.000 KM. Stav predlagača je da se amandman ne prihvata. 
Amandman nije potpun. U 2015 godini već je izvršena racionalizacija na ovoj poziciji od 
ranijih 100.000 KM. Iznos je smanjen na 80.000 KM.  
 
Zatim imamo ono što nam je stiglo kao izvještaj sa sjednica skupštinskih komisija. I to 
Izvještaj Komisije za prostorno uređenje, stambeno komunalnu politiku, infrastrukturu i 
zaštitu okoliša koje su uputile prijedlog na budžet Kantona Sarajevo. Da se sredstva 
predviđena u Budžetu Kantona Sarajevo za utopljavanje objekata koriste za utopljavanje 
javnih objekata. U slučaju da je potrebno utopljavanje stambenih objekata onda bi se dio 
sredstava trebao opredijeliti na individualne stambene objekte socijalnih slučajeva. I drugi 
prijedlog a se sredstva za infrastrukturno uređenje i rješavanje imovinsko pravnih odnosa u 
industrijskim zonama Ilijaš, Hadžići, Vogošća i Ilidža uvećaju za 500.000 KM. Stav 
predlagača je da se amandman djelimično prihvata. I to obrazloženje će biti pročitano u 
nastavku. Dakle pozicija na razdjelu Ministarstvo privrede, infrasturkturno uređenje i 
rješavanje imovinsko pravnih odnosa u industrijskim zonama Ilijaš, Hadžići, Vogošća i Ilidža 
će se uvećati za 400.000 KM a umanjit će se pozicija u razdjelu Ministarstvo komunalne 
privrede pod nazivom studija izvodivosti sanacije i rekonstrukcije vodovodne mreže za iznos 
od 400.000 KM. Također smatram neophodnim za pomenuti da je u nacrtu ova stavka iznosila 
210.000 KM i ovim uvećanjem 400.000 ukupna sredstva predviđena za infrastrukturne 
projekte u industrijskim zonama su je 610.000 KM.  
 
Zatim imamo amandman kojim se otklanja jedan propust a to je da je na poziciji Skupština 
Kantona Sarajevo greškom konstatovan broj zaposlenih 27 a zapravo je riječ od 28 
zaposlenih i u prijedlogu, u budžetu će taj propust biti otklonjen. 
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U okviru Ministarstva komunalne privrede i infrastrukture predlaže se da su u okviru 
ekonomskog koda sufinsiranje Azila za pse Prača, da se taj kod briše i otvori nova stavka 
obezbjeđenje sredstava za prihvatilište pasa lutalica te da se pripadajući iznos prebaci na 
novu stavku. Zatim da se sa pozicije KJKP Rad nabavka mehanizacije za pražnjenje 
kontejnera sredstva prebace na ekonomski kod kao u materijalu te da se otvori nova stavka i 
da se postojeća sredstva prebace na novu stavku. Također predlaže se da se sa ekonomskog 
koda Studija izvodivosti sanacije i rekonstrukcije vodovodne mreže u okviru VIK-a sredstva 
prebace na ekonomski kod kojim bi se otvorila nova pozicija a da se postojeća sredstva 
prebace na tu novu poziciju.  
 
Zatim imamo amandmane u okviru kapitalnih transfera. I to za nekoliko općina. To su općine 
Stari GRAD, Centar, Novo Sarajevo, Novi Grad, Ilidža i Vogošća a riječ je o poziciji 
izgradnja, popločavanje i rekonstrukcija vodovodne i kanalizacione mreže i održavanje 
komunalne infrastrukture. Predlaže se da se takav opis pozicije briše te da se otvori nova 
pozicija pod nazivom Rekonstrukcija vodovodne i kanalizacione mreže putem VIK-a i da se 
postojeća sredstva prebace na novu poziciju.  
 
Sljedeći prijedlog je da se sredstva kod KJKP Pokop umanje za 150 000 KM te da se u istom 
iznosu prebace na novo otvorenu stavku pod nazivom Otkup zemljišta na gradskom groblju 
Vlakovo.  
 
Sljedeći amandman je iz domena saobraćaja. Umanjuju se dvije pozicije jedna od njih je 
izgradnja i rješavanje imovinsko pravnih odnosa na primarnim gradskim saobraćajnicama za 
100 000 KM. A druga je program restrukturiranja Grasa za iznos od 97.000 KM te da se 
povećaju pozicije, dakle ovih 197.000 KM bi bilo raspoređeno na Ministarstvo kulture i 
sporta na projekat JEZZ fest za iznos 20.000 KM, zatim u okviru istog ministarstva nove 
pozicije troškovi pripreme reprezentacije za košarkaško prvenstvo u Španiji 50.000. te 
pozicija nova, Olimpijada u sjedećoj odbojci za iznos od 50.000 KM. U okviru ministarstva 
kulture i sporta prijedlog je da se sredstva na poziciji memorijalni malonogometni turnir Alija 
Izetbegović povećaju za 1900 KM čime bi ova pozicija iznosila u ukupnom iznosu 6000KM. 
Zatim da se na Kabinetu premijera ekonomski kod otvori nova pozicija izrada projektne 
dokumentacije za spomenik Ženi i da se doda iznos od 5000 KM. Da se u Ministarstvu 
finansija otvori pozicija finansira subanalitika JAN027 da se poveća za iznos od 20.000 KM. 
Da se u Ministarstvu za rad socijalnu politiku raseljena lica i izbjeglice doda nova pozicija u 
okviru UG Udruženje Radost života i da se doda iznos od 10.000 KM. Da se u Ministarstvu 
kulture i sporta otvori nova pozicija Gorska služba spašavanja u iznosu od 21 000 KM. Da se 
u Ministarstvu za rad i socijalnu politiku otvori nova pozicija udruženja građana civilne žrtve 
rata za iznos 20.000 KM. Da se u okviru Ministarstvo zdravstva otvori nova pozicija podrška 
organizaciji naučno istraživačkih skupova u iznosu 15 000 KM. A da se za isti iznos umanji 
pozicija na Kabinetu premijera, Opština Srebrenica pokroviteljstvo obilježavanju godišnjice 
genocida nad Bošnjacima Srebrenice, sigurnosne zone UN-a za iznos od 15 000 KM.  Da e u 
Ministarstvu komunalne privrede sredstva koja se dodjeljuju Radu umanje za 60.000 KM a da 
se poveća pozicija koja je bila predmetom jednog amandmana. Dakle JKP Trnovo za iznos od 
60.000 KM. Zatim da se u okviru Ministarstvo za boračka pitanja sredstva za mjesečni 
dodatak za djecu RVI umanji za poziciju 10.000 KM i da se otvori nova pozicija Transfer za 
poticaj zapošljavanju branilaca i članova njihovih porodica u iznosu od 10.000 KM. I u 
komunikaciji sa Našom strankom stigao je prijedlog da se otvore tri nova projekta. Jedan od 
njih je interaktivna IT nastava za najmlađe u iznosu od 30.000 KM. Zatim projekat baze 
talenata u iznosu od 7000 KM, i projekat Ljetna škola za mlade naučnike u iznosu od 30.000 
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KM. A pripadajuća sredstva su planirana umanjenjem na Ministarstvu za obrazovanje nauku 
i mlade sa pozicije Programi nauke za ukupan iznos od 67 000 KM.  
 
Također, ovdje iznosimo i amandman na Zakon o izvršavanju budžeta a to je da se u članu 25 
stav 5 iznos od 12 miliona KM zamjeni iznosom od 28 miliona KM. Dakle dodaje se iznos od 
16 miliona KM. A riječ je o pokretanju projekta izgradnje vertikalnog transporta na 
Bjelašnici. I ovim izmjenama mi omogućavamo da se taj projekat koji je usvojen na Vladi u 
2016/17 godini realizuje imajući u vidu predstojeće aktivnosti oko sportske manifestacije 
EYOF 2019 kao i naravno stimulaciju i dinamiziranje turizma na Bjelašnici i Igmanu.“  
 
Za riječ se potom javio i premijer Kantona Sarajevo Elmedin Konaković. 
 
Pitanja su postavili zastupnici Bibija Kerla i Hamed Aljović. 
 
U raspravi koja je potom uslijedila učestvovali su: Mersiha Mehmedagić, Predrag Kojović i 
Muhamed Kozadra. 
 
Premijer Elmedin Konaković je odgovorio na postavljena pitanja i dao kratak komentar na 
izlaganje zastupnika Muhameda Kozadre. 
 
Zastupnici Segmedina Srna Bajramović i Hamed Aljović su povukli svoje amandmane na 
Prijedlog budžeta Kantona Sarajevo za 2016.godinu. 
 
SKUPŠTINA  JE VEĆINOM GLASOVA (30 „ZA“) DONIJELA BUDŽET KANTONA 
SARAJEVO ZA 2016.GODINU. 
 
 
AD – 3. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA SARA JEVO ZA 
2016.GODINU 
 
Zastupnici su dobili Prijedlog zakona uz poziv za sjednicu. Zastupnici su se izjasnili da nije 
neophodno uvodno izlaganje resornog ministra obzirom da je sve rečeno u prethodnoj tačci. 
Nije bilo pitanja niti rasprave. 
 
PREDSJEDATELJICA JE POZVALA POSLANIKE DA PRISTUPE I ZJAŠNJAVANJU 
O PRIJEDLOGU ZAKONA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA S ARAJEVO 
ZA 2016 GODINU. 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (28 „ZA“) DONIJELA ZAKON O 
IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2016 GODINU . 
 
 
 
AD – 4. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O DOPUNAMA ZAKONA O OSNOVNOM ODGOJ U I 
OBRAZOVANJU 
 
Zastupnici su dobili Prijedlog zakona uz poziv za sjednicu.  
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Ministar za  obrazovanje, nauku i mlade Elvir Kazazović je podnio uvodno izlaganje sumarno 
za Zakon o dopunama Zakona o osnovnom odgoju i obrazovanju, Zakon o dopunama Zakona 
o srednjem obrazovanju. 
 
Nije bilo pitanja niti rasprave. 
 
PREDSJEDATELJICA ANA BABI Ć JE POZVALA PRISUTNE ZASTUPNIKE DA SE 
IZJASNE O  PRIJEDLOGU ZAKONA O DOPUNAMA ZAKONA O OS NOVNOM 
ODGOJU I OBRAZOVANJU. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (28 ZA)  DONIJELA ZAKON O DOPUNAMA 
ZAKONA O OSNOVNOM ODGOJU I OBRAZOVANJU . 
 
 
AD - 5. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O DOPUNAMA ZAKONA O SREDNJEM OBRAZ OVANJU  
 
Obzirom da nije bilo zainteresovanih za raspravu ili diskusiju, predsjedavajuća je odmah 
pozvala zastupnike na izjašnjavanje. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (28 ZA) DONIJELA ZAKON O DOPUNAMA 
ZAKONA O SREDNJEM OBRAZOVANJU. 
 
 
AD – 6. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O UNUTRAŠNJIM POSLOVIMA KANTONA SA RAJEVO 
 
Prijedlog Zakona je zastupnicima dostavljen uz poziv za sjednicu.  
 
Ministar unutrašnjih poslova, Ismir Jusko, je u ime Predlagača da podnio uvodne napomene.  
 
U raspravi su učestvovali zastupnici Predrag Kojović i Zvonko Marić. 
 
PREDSJEDAVAJUĆA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE O O 
PRIJEDLOGU ZAKONA O UNUTRAŠNJIM POSLOVIMA KANTONA S ARAJEVO.  
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (28 ZA) DONIJELA ZAKON O 
UNUTRAŠNJIM POSLOVIMA KANTONA SARAJEVO.  
 
 
 
AD – 7. 
 
PREDNACRT ZAKONA O UVO ĐENJU POSEBNIH MUZEJSKIH ZONA ZAŠTITE, 
KORIŠTENJA I OBNOVE KULTURNE BAŠTINE I ORGANIZACIJE  
SAOBRAĆAJA NA LOKALNIM CESTAMA NA PODRU ČJU KANTONA SARAJEVO 
 
Zastupnici su ovaj materijal dobili uz poziv za sjednicu.  
 



 

 19 

Po mišljenju zastupnika nije bilo potrebe za uvodnim izlaganjem. 
 
Nije bilo pitanja, a u raspravi je učestvovala zastupnica Neira Avdibegović. 
 
Predsjedateljica je zaključila raspravu nakon čega se ministar kulture i sporta, Mirvad Kurić, 
obratio prisutnima. 
 
Zastupnik Kemal Ademović se javio za riječ poslovničkom intervencijom kako bi podsjetio 
prisutne da se u skladu sa usvojenim dnevnim redom razmatra prednacrt Zakona, te se tako 
vodi prethodni postupak. 
 
Ministar Mirvad Kurić je predložio da se ipak razmatra kao nacrt. 
 
Dopredsjedavajući Sabahudin Delalić je predložio da se rad po ovoj tačci zaustavi dok 
resorno Ministarstvo ne pripremi zaključke po prednacrtu, a do tada da se pređe na rad po 
narednoj tačci, što je predsjedavajuća prihvatila. 
 
AD – 8. 
 
PRIJEDLOZI ODLUKA O POTVR ĐIVANJU RAZRJEŠENJA  VRŠILACA 
DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINA KANTONALNIH JAVNIH 
KOMUNALNIH PREDUZE ĆA: 
 

1. KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo; 
2. KJKP „Rad“ d.o.o. Sarajevo; 
3. KJKP „Park“ d.o.o. Sarajevo; 
4. KJKP „Pokop“ d.o.o. Sarajevo; 
5. KJKP „Sarajevogas“ d.o.o. Sarajevo; 
6. KJKP „Toplane Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 
7. KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo 

 
Zastupnici su jednoglasno podržali prijedlog predsjedateljice Ane Babić da se provede 
jedinstvena rasprava po svim podtačkama, a izjašnjavanje pojedinačno. 
 
U ime predlagača, uvodno izlaganje je podnio ministar komunalne privrede i infrastrukture, 
Senad Hasanspahić. 
 
Nije bilo pitanja za predlagača, a u raspravi je učestvovao zastupnik Mirsad Pindžo. Na 
komentare zastupnika Pindže odgovarao je premijer Kantona Sarajevo Elmedin Konaković. 
 
Nakon rasprave, predsjedateljica je pozvala prisutne da se izjašnjavaju o podtačkama. 
 
a) 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O POTVRĐIVANJU 
RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA „VODOVOD I KANALIZACIJA“ D.O.O. 
SARAJEVO 
 
 
B) 
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SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O POTVRĐIVANJU 
RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA „RAD“ D.O.O. SARAJEVO 
 
C) 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O POTVRĐIVANJU 
RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA „PARK“ D.O.O. Sarajevo. 
 
 
D) 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O POTVRĐIVANJU 
RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA „POKOP“ D.O.O. SARAJEVO 
 
E) 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O POTVRĐIVANJU 
RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA „SARAJEVOGAS“ D.O.O. SARAJEVO 

F) 

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O POTVRĐIVANJU 
RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA „TOPLANE SARAJEVO“ D.O.O. SARAJEVO 

G) 

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O POTVRĐIVANJU 
RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE 
KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA „TRŽNICE – PIJACE“ D.O.O. SARAJEVO 
 
 
 
AD - 9. 
 
PRIJEDLOZI ODLUKA O POTVR ĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA DUŽNOSTI 
PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINA KANTONALNIH JAVNIH 
KOMUNALNIH PREDUZE ĆA: 
 

1. KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. Sarajevo; 
2. KJKP „Rad“ d.o.o. Sarajevo; 
3. KJKP „Park“ d.o.o. Sarajevo; 
4. KJKP „Pokop“ d.o.o. Sarajevo; 
5. KJKP „Sarajevogas“ d.o.o. Sarajevo; 
6. KJKP „Toplane Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo; 
7. KJKP „Tržnice – pijace“ d.o.o. Sarajevo 

 
Zastupnici su prijedloge odluka dobili u dopunskom materijalu. 
Na prijedlog zastupnika Mirze Čelika, Skupština je prihvatila da se provede jedinstvena 
rasprava, kao i izjašnjavanje po svim prijedlozima zbog uštede vremena. 
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Po mišljenju zastupnika nije bilo potrebe za uvodnim izlaganjem, niti je bilo pitanja i 
rasprave. 
 
PREDSJEDATELJICA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O POTVRĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA DUŽNOSTI 
PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINA KANTONALNIH JAVNIH PREDUZEĆA PO 
UTVRĐENOM REDOSLIJEDU NA DNEVNOM REDU. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (19 „ZA) DONIJELA ODLUKU O OVIM 
IMENOVANJIMA.  
 
 
AD – 10. 
 
PRIJEDLOZI ODLUKA O POTVR ĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA 
DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINA KANTONALNIH JAVNIH 
PREDUZEĆA, I TO:  
 

1. Kantonalno javno preduzeće „ZOI '84“ Olimpijski centar Sarajevo d.o.o   
Sarajevo;  

2. Kantonalno javno preduzeće „Veterinarska stanica Sarajevo“ Sarajevo d.o.o. 
Sarajevo; 

3. Kantonalno javno preduzeće za gospodarenje državnim šumama „Sarajevo-šume“ 
d.o.o. Sarajevo; 

4. Kantonalno javno preduzeće „Poljoprivredno dobro Butmir“ d.o.o. Sarajevo – 
Ilidža; 

5. Kantonalno javno preduzeće Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo; 
 
 
Zastupnici su prijedloge odluka dobili u dopunskom materijalu. Po mišljenju zastupnika nije 
bilo potrebe za uvodnim izlaganjem, niti je bilo pitanja i rasprave. 
 
PREDSJEDATELJICA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU  ODLUKE O POTVRĐIVANJU RAZRJEŠENJA V.D. PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SKUPŠTINA KANTONALNIH JAVNIH PREDUZEĆA KAKO SU NAVEDENI 
NASLOVU. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (29 „ZA“) DONIJELA NAVEDENE ODLUKE. 
 
 
AD  - 11. 
 
PRIJEDLOZI ODLUKA O POTVR ĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA DUŽNOSTI 
PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINA KANTONALNIH JAVNIH 
PREDUZEĆA, I TO: 
 

1. Kantonalno javno preduzeće „ZOI '84“ Olimpijski centar Sarajevo d.o.o 
Sarajevo;  

2. Kantonalno javno preduzeće „Veterinarska stanica Sarajevo“ Sarajevo d.o.o. 
Sarajevo; 
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3. Kantonalno javno preduzeće za gospodarenje državnim šumama „Sarajevo-
šume“ d.o.o. Sarajevo; 

4. Kantonalno javno preduzeće „Poljoprivredno dobro Butmir“ d.o.o. Sarajevo – 
Ilidža; 

5. Kantonalno javno preduzeće Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo 
 
Zastupnici su prijedloge odluka dobili u dopunskom materijalu. 
 
Kao i prethodnoj tačci, po mišljenju zastupnika nije bilo potrebe za uvodnim izlaganjem, niti 
je bilo pitanja i rasprave. 
 
PREDSJEDATELJICA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O POTVRĐIVANJU IMENOVANJA V.D. PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SKUPŠTINA KANTONALNIH JAVNIH PREDUZEĆA KAKO SMO NAVELI 
U PRETHODNOM IZLAGANJU.  
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (19 „ZA“) DONIJELA OVE  ODLUKE. 
 
 
AD – 12. 
 

1. PRIJEDLOG ODLUKE O POTVR ĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA 
DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE KJKP „GRAS“ D.O.O. 
SARAJEVO; 

2. PRIJEDLOG ODLUKE O POTVR ĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA 
DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE KJKP „GRAS“ D.O.O. 
SARAJEVO; 

 
Zastupnici su prijedloge navedenih Odluka dobili ste u dopunskom materijalu. Kao i 
prethodnoj tačci, zastupnici su smatrali da nema potrebe za uvodnim izlaganjem, a nije bilo ni 
pitanja niti diskusije. 
 
a) 
PREDSJEDATELJICA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE O PRIJEDLOGU 
ODLUKE O POTVRĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA 
I ČLANOVA SKUPŠTINA KANTONALNOG JAVNOG KOMUNALNOG PREDUZEĆA  
“GRADSKI SAOBRAĆAJ” D.O.O. Sarajevo. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (28 „ZA“) DONIJELA OVU ODLUKU. 
 
b) 
 
PREDSJEDATELJICA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE O PRIJEDLOGU 
ODLUKE O POTVRĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA 
I ČLANOVA SKUPŠTINE KANTONALNOG JAVNOG KOMUNALNOG PREDUZEĆA  
“GRADSKI SAOBRAĆAJ” D.O.O. SARAJEVO. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (29 „ZA“)  DONIJELA OVU ODLUKU. 
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AD – 13. 
 

a) PRIJEDLOG ODLUKE O POTVR ĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA 
DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE JAVNOG 
PREDUZEĆA „TELEVIZIJA KANTONA SARAJEVO“ D.O.O. SARAJEVO; 

b) PRIJEDLOG ODLUKE O POTVR ĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA 
DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA SKUPŠTINE JAVNOG 
PREDUZEĆA „TELEVIZIJA KANTONA SARAJEVO“ D.O.O. SARAJEVO  

 
Kao i u svim prethodnim tačkama koje se odnose na potvrđivanje razrješenja i imenovanja 
vršilaca dužnosti, zastupnici nisu tražili uvodna izlaganja, niti su imali pitanja.  U diskusiji je 
učestovao zastupnik Zvonko Marić. 
 
Predsjedateljica je pozvala zastupnike na izjašnjavanje. 
 
A) 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (27 „ZA“) DONIJELA ODLUKU O 
POTVRĐIVANJU RAZRJEŠENJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I 
ČLANOVA SKUPŠTINE KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA „TELEVIZIJA 
KANTONA SARAJEVO“ D.O.O. SARAJEVO. 
 
b) 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (20 „ZA“) DONIJELA ODLUKU 
POTVRĐIVANJU IMENOVANJA VRŠILACA DUŽNOSTI PREDSJEDNIKA I ČLANOVA 
SKUPŠTINE KANTONALNOG JAVNOG PREDUZEĆA „TELEVIZIJA KANTONA 
SARAJEVO“ D.O.O. SARAJEVO. 
 
 
AD -14. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI KANTONALNOM JAVNOM 
PREDUZEĆU “ZOI '84” OLIMPIJSKI CENTAR SARAJEVO D.O.O. SARAJ EVO ZA 
UPIS HIPOTEKE NA NEKRETNINE U VLASNIŠTVU RADI KREDI TNOG 
ZADUŽENJA KOD KOMERCIJALNE UNION BANKE D.D. SARAJEV O, SA 
IZJAŠNJENJEM MINISTARSTVA PRIVREDE KANTONA SARAJEVO  BROJ: 07-
05-05-28617/15 -1 OD 22.12.2015. GODINE, A U VEZI SA IZVJEŠTAJEM 
ZAKONODAVNO-PRAVNE KOMISIJE BROJ: 01-05-31747/15 OD 14.12.2015. 
GODINE  
 
Zastupnici su dobili Prijedlog odluke u dopunskom materijalu. Izjasnili su se da nije potrebno 
uvodno izlaganje, a nisu imali pitanja.  
U raspravi je učestvovao zastupnik Mirsad Pindžo. 
 
PREDSJEDATELJICA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE O PRIJEDLOGU 
ODLUKE DAVANJU SAGLASNOSTI KANTONALNOM JAVNOM PREDUZEĆU “ZOI 
'84” OLIMPIJSKI CENTAR SARAJEVO D.O.O. SARAJEVO ZA UPIS HIPOTEKE NA 
NEKRETNINE U VLASNIŠTVU RADI KREDITNOG ZADUŽENJA KOD 
KOMERCIJALNE UNION BANKE D.D. SARAJEVO. 
 
Skupština je većinom glasova (19 „ZA“) donijela navedenu Odluku. 
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Dopredsjedavajući Sabahudin Delalić je podsjetio da su zastupnici dobili zaključke po tačci 
sedam dnevnog reda a odnosi se na Prednacrt zakona o uvođenju posebnih muzejskih zona 
zaštite, korištenja i obnove kulturne baštine i organizacije saobraćaja na lokalnim cestama na 
području Kantona Sarajevo, te je zamolio da se prije pauze zastupnici izjasne o istima. 
 
Predsjedateljica Ana Babić je pročitala zaključke koje je dostavilo Ministarstvo kulture i 
sporta Kantona Sarajevo. 
 

Zaključak 
1. Utvrđuje se prednacrt Zakona o uvođenju posebnih muzejskih zova zaštite 

korištenja i obnove kulturne baštine i organizacije saobraćaja na lokalnim 
cestama na području Kantona Sarajevo.  

2. Predlaže se Skupštini Kantona Sarajevo da utvrdi da postoji potreba za 
donošenje zakona o uvođenju posebnih muzejskih zona zaštite, korištenje i 
obnove kulturne baštine i organizacije saobraćaja na lokalnim cestama na 
području Kantona Sarajevo. 

3. Nacrt Zakona treba da se zasniva na načelima: ustavnosti i usklađenosti sa 
propisima FBIH iz oblasti saobraćaja.  

4. Zadužuje se Vlada da formira radnu grupu iz resornih ministarstava koja će 
baviti i predraspravu sa svim zainteresiranim subjektima i sačiniti nacrt 
zakona u roku od 45 dana. 

 
Skupština je jednoglasno (28 „ZA“) usvojila predložene zaključke. 
 
Nakon izjašnjavanja, predsjedateljica je dala pauzu od sat vremena. 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE  

Dopredsjedavajući Sabahudin Delalić je preuzeo vođenje sjednice jer su delegati iz Skupštine 
Kantona Sarajevo u Domu naroda FBIH morali otići na sjednicu. 

 
AD – 15. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZMJENE I  DOPUNE 
FINANSIJSKOG PLANA ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA K ANTONA 
SARAJEVO ZA 2015. GODINU I ODLUKU O IZMJENAMA I DOP UNAMA 
ODLUKE O IZVRŠAVANJU FINANSIJSKOG PLANA ZAVODA ZDRA VSTVENOG 
OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 2015. GODINU  
Zastupnici su dobili Prijedlog odluke uz poziv za sjednicu.  
Ministrica zdravstva Zilha Ademaj je u ime Predlagača podnijela uvodno izlaganje. 
 
Nije bilo pitanja, a u diskusiji je učestvovao zastupnik Mirsad Pindžo.  
 
Za riječ se potom javio premijer Kantona Sarajevo Elmedin Konaković. 
 
DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE O PRIJEDLOGU 
ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZMJENE I DOPUNE FINANSIJSKOG 
PLANA ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 2015. 
GODINU I ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU 
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FINANSIJSKOG PLANA ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2015. GODINU. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (18 „ZA“) DONIJELA ODLUKE.  

 
 
AD – 16. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O 
PRIVREMENOM FINANSIRANJU ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGUR ANJA 
KANTONA SARAJEVO, ZA PERIOD OD 01.01.2016. DO 31.03.2016. GODINE, 
BROJ;UO/04-23224-2/15, KOJU JE DONIO UPRAVNI ODBOR ZAVODA 
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO NA SJEDNIC I 
ODRŽANOJ 09.12.2015.GODINE 
 
Zastupnici su prijedlog odluke dobili uz poziv za sjednicu.  U ime Predlagača uvodno 
izlaganje je podnijela ministrica zdravstva Zilha Ademaj. 
 
Obzirom da nije bilo pitanja, dopredsjedavajući je otvorio raspravu u kojoj su učestvovali 
zastupnici Eldar Čomor i Mirsad Pindžo. 
 
DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE O 
PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O  
PRIVREMENOM FINANSIRANJU ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGUR ANJA 
KANTONA SARAJEVO, ZA PERIOD OD 01.01.2016. DO 31.03.2016. GODINE, KOJU 
JE DONIO UPRAVNI ODBOR ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURAN JA 
KANTONA SARAJEVO NA SJEDNICI ODRŽANOJ 09.12.2015.GODINE. 
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (23 „ZA“) DONIJELA OVU ODL UKU.  
 
 
AD – 17. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM R ADA JU 
„SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" SARAJEVO  ZA 2016. 
GODINU 
 
Prijedlog odluke je zastupnicima dostavljen uz poziv za sjednicu. 
Zastupnici su se izjasnili da nema potrebe za uvodnim materijalom, a nije bilo ni pitanja ni 
diskusije. 
DOPREDSJEDAVAJUĆI JE POZVAO ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE O PRIJEDLOGU 
ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA JU „SLUŽBA ZA 
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" SARAJEVO ZA 2016. GODINU 
 
Skupština je jednoglasno (22 „ZA“)  DONIJELA ODLUKU .  
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AD – 18. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJS KI PLAN JU 
„SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" SARAJEVO  ZA 2016. 
GODINU I NA ODLUKU O IZVRŠENJU FINANSIJSKOG PLANA J U "SLUŽBA ZA 
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" SARAJEVO ZA 2016. G ODINU  
 
Prijedlog odluke je zastupnicima dostavljen uz poziv za sjednicu. Po mišljenju zastupnika nije 
bilo potrebe za uvodnim izlaganjem.  
 
Pitanje je postavio zastupnik Mario Vukasović, a odgovor je ponudio direktor JU Služba za 
zapošljavanje Kantona Sarajevo, Igor Kamočaj. Za dodatno pojašnjenje se javio i premijer 
Kantona Sarajevo Elmedin Konaković. 
 
DOPREDSJEDAVAJUĆI JE ZAKLJUČIO RASPRAVU I POZVAO ZASTUPNIKE DA SE 
IZJASNE O PRIJEDLOGU ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI 
PLAN JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" SARAJEVO ZA 
2016. GODINU I NA ODLUKU O IZVRŠENJU FINANSIJSKOG PLANA JU "SLUŽBA 
ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" SARAJEVO ZA 2016. GODINU. 
 
Skupština je jednoglasno (26 „ZA“) donijela navedene odluke. 
 
 
Predsjedateljica Ana Babić se u međuvremenu vratila sa sjednice Doma naroda i 
preuzela vođenje sjednice. 
 
 
AD – 19. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IMENOVANJU KOMI SIJE ZA 
IZBOR I IMENOVANJA I ADMINISTRATIVNA PITANJA SKUPŠT INE KANTONA 
SARAJEVO 
 
Zastupnici su prijedlog odluke dobili uz poziv za sjednicu. Nije bilo prijavljenih za raspravu i 
diskusiju. 
 
PREDSJEDATELJICA JE POZVALA ZASTUPNIKE DA SE IZJASNE O PRIJEDLOGU 
ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA IZBOR I 
IMENOVANJA I ADMINISTRATIVNA PITANJA SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO. 
 
SKUPŠTINA JE VEĆINOM GLASOVA (20 „ZA“) DONIJELA ODLUKU.  

 

AD – 20. 

INFORMACIJA O RADU KOMISIJE ZA PRA ĆENJE PROVEDBE 
RACIONALIZACIJE U PREDŠKOLSKIM USTANOVAMA, OSNOVNIM  I 
SREDNJIM ŠKOLAMA KAO U JAVNIM USTANOVAMA NA PODRU ČJU 
KANTONA SARAJEVO  
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U ime Komisije prisutnima se obratio zastupnik Eldar Čomor, predsjednik iste. 
 
Pitanje je postavio zastupnik Predrag Kojović, a na isto je odgovorio zastupnik Čomor. 
 
Predsjednik Komisije Eldar Čomor je pročitao, a Skupština jednoglasno (26 „ZA“) podržala 
Zaključke koje je Komisija predložila Skupštini na usvajanje. 
 

1. Skupština Kantona Sarajevo traži od Vlade Kantona Sarajevo da u narednom 
periodu usvoji Dokument o mjerama racionalizacije optimalizacije u 
predškolskim ustanovama, osnovnim i srednjim školama kao JU na području 
Kantona Sarajevo. 

2. Skupština Kantona Sarajevo traži od ministarstva za obrazovanje, nauku i mlade 
da se dostavi izvještaj o stanju u oblasti predškolskog, osnovnog i srednjeg 
obrazovanja za 2015 godinu. 

 
 
 

S obzirom da su iscrpljene sve tačke Dnevnog reda, predsjedateljica Ana Babić je u 16,25 sati 
zaključila rad na Desetoj radnoj sjednici Skupštine Kantona Sarajevo.  

Predsjedateljica je istovremeno iskoristila priliku te uputila čestitke za Novu godinu i Božić 
svim vjernicima pravoslavne vjeroispovijesti.   

 

Zapisnik izradila:  
    Lejla Kadrić 
 
  
 
 
                  Po ovlaštenju 

                   SEKRETAR                                                           PREDSJEDATELJICA 

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                  SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO  

   Almira Kulovac Šetkić, dipl. pravnik                                          Prof.  Ana Babić 


